
Sveučilište Sjever domaćin stručnog simpozija fizioterapeuta iz  cijele

Hrvatske;  Zagorec:  Ovim  simpozijem  pokazujete  da  ste  pobornici

cjeloživotnog  obrazovanja  s  jednim  ciljem  –  pružiti  pacijentu  ono

najbolje

21.1.2023.

Na Sveučilištu  Sjever  u  Varaždinu  održan je  simpozij  "Gdje  prestaje  konzervativno,  a

započinje operacijsko liječenje u koštano-zglobnoj kirurgiji", s glavnom temom: "Ozljede i

oštećenja sustava za kretanje". Suorganizatori ovog simpozija bili su Odjel za fizioterapiju

Sveučilišta  Sjever  i  Specijalna  bolnica  za  ortopediju  i  traumatologiju  Akromion.  U  ime

Sveučilišta Sjever, sudionike simpozija pozdravio je prorektor za financije i opće poslove

prof. dr. sc. Goran Kozina.

-  Na  Sveučilištu  Sjever  sa  studijem  fizioterapije  krenuli  smo  u  akademskoj  godini

2018./2019.  godine  i  trenutno  imamo  410  studenata  na  našem  Odjelu  fizioterapije.

Posebno smo ponosni što je prošle godine završni rad obranilo čak 90 naših studenata.

Ulažemo sve moguće napore kako bismo ušli "u utakmicu prve lige" što se tiče fizioterapije

u Hrvatskoj. Imamo iznimno dobru suradnju s 10-tak bolnica u Hrvatskoj gdje naši studenti



odrađuju kliničke vježbe i  praksu, a posebno pohvaljujem dobru suradnju s klinikom u

Stuttgartu,  gdje se trenutno nalazi  devet naših studenata, a neki  od njih će se tamo i

zaposliti - istaknuo je prof. dr. sc. Kozina.

Inače,  Specijalna  bolnica  za  ortopediju  i  traumatologiju  Akromion  već  dulji  niz  godina

organizira i provodi ovaj simpozij s ciljem prenošenja saznanja o najnovijim dijagnostičkim,

operacijskim i terapijskim postupcima radi što bržeg i kvalitetnijeg oporavka pacijenta, a

ovo je  prvi  put da je jedan od suorganizatora Odjel  za fizioterapiju Sveučilišta  Sjever.

Stoga je  predsjednik Upravnog vijeća Specijalne bolnice za ortopediju  i  traumatologiju

Akromion prof. dr. sc. Miroslav Hašpl dr. med. spec. ortoped istaknuo kako mu je drago što

se ovaj simpozij  održava u Varaždinu i to upravo na Sveučilištu Sjever koje ima jednu

veliku perspektivu.

Dobrodošlicu  u  Varaždinsku  županiju  sudionicima  simpozija  zaželjela  je  i  zamjenica

župana Varaždinske županije Silvija Zagorec.

-  Želim  pohvaliti  odličnu  suradnju  koja  postoji  između  Sveučilišta  Sjever  i  naših

zdravstvenih  ustanova  kojima  je  Varaždinska  županija  osnivač.  Ovom  sinergijom

pokazujemo  da  se  posebna  pažnja  posvećuje  prijenosu  znanja  na  mjestu  gdje  ono

nastaje, dakle u obrazovnoj ustanovi, do mjesta na kojem se to znanje primjenjuje, a to su

naše zdravstvene ustanove.  Hvala svima koji  ste  se odazvali  ovom simpoziju jer  time

pokazujete kako ste ujedno i pobornici cjeloživotnog obrazovanja, da želite ulagati u sebe,

u stjecanje novih znanja, vještina i kompetencija, a isključivo s jednim ciljem - kroz svoj rad

pružiti svakom pacijentu najbolje i najsigurnije. Mi kao Varaždinska županija smo prošlu

godinu proglasili  godinu obrazovanja, a ovu godinu godinom zdravstva. Pred nama su

brojne  investicije  u  zdravstvu  i  stvorit  ćemo  kvalitetnu  infrastrukturu.  Međutim,  da  bi

cjelokupan proces bio zaokružen, važni ste vi, ljudi, djelatnici koji posvećuju svaki trenutak

na poslu za dobrobit pacijenata. Stoga vjerujem kako ćete danas usvojiti  nova znanja,

razmijeniti iskustva i da ćete izaći obogaćeni sa ovog simpozija – poručila je zamjenica

Zagorec.

Otvorenju simpozija prisustvovali su i predsjednica Hrvatske komore fizioterapeuta Mirjana

Grubišić,  ravnatelj  Opće  bolnice  Varaždin  dr.  sc.  Damir  Poljak,  mag.  soc.  geront.,

prorektorica za znanstveno-umjetnički rad i međunarodnu suradnju Sveučilišta Sjever prof.



dr.sc. Anica Hunjet, prorektor za nastavu i studentska pitanja izv. prof. dr.sc. Vlado Tropša i

brojni drugi uzvanici.








